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Salon mielenterveysseura ry:n ja Salon kaupungin välillä on ollut vuodesta 
2009 lukien voimassa kumppanuussopimus. Siinä on sovittu 
järjestölähtöisen kriisiavun ja traumaattisten tilanteiden psykososiaalisen 
tuen toteuttamisesta Salon kaupungin asukkaille. Sopimusta on päivitetty 
vuosina 2016 ja 2018, nykyisin sopimus on toistaiseksi voimassa oleva 
1.1.2021 alkaen. 
 
Salon kaupunki jatkaa järjestölähtöisen STEA- rahoitteisen 
kriisikeskustoiminnan avustamista sekä jatkaa traumaattisten tilanteiden 
psykososiaalisen tuen ostamista. Salon kaupungilta anottavan tuen määrä 
on saman suuruinen kuin aiempinakin vuosina, psykososiaalinen tuki  
70 000€ ja järjestölähtöinen auttaminen 75 000€ /vuosi. 
 
Salon mielenterveysseura ylläpitää kriisikeskus Etappia, joka toteuttaa 
monimuotoista järjestölähtöistä kriisiauttamista sekä tuottaa traumaattisten 
tilanteiden psykososiaalisia palveluja. Traumaattisten tilanteiden 
psykososiaalinen tuki on kunnille lakisääteinen tehtävä, jota Salon 
kaupunki on ostanut Salon mielenterveysseuralta vuodesta 2013 lukien.  

 
 
Esittelijä Vt. Sosiaali- ja terveyspalveluiden johtaja 

 
Päätösehdotus Sosiaali- ja terveyslautakunta esittää Mieli Salon mielenterveysseuran 

avustamista saman suuruisena ja saman sisältöisenä kuin aiempinakin 
vuosina. 
 

Päätös Juha Mäkilä, Marjatta Hyttinen, Marko Poikela sekä Katihanna Heikkinen 
ilmoittivat olevansa asiassa jäävejä koska he ovat Salon 
mielenterveysseura ry:n hallituksessa, yhteisöjäävi. Mäkilä, Hyttinen, 
Poikela sekä Heikkinen poistuivat kokouksesta tämän asian käsittelyn 
ajaksi klo 18.33 - 18.34. 
 
Sosiaali- ja terveyslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 
 
(Kokouksen jälkeen on havaittu, että Marko Poikelan poistuessa jäävinä 
kokouksesta, paikalla ei ole ollut enää tarvittavia pöytäkirjantarkastajia. 
Tästä syystä asia käsitellään uudelleen seuraavassa kokouksessa.) 
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